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内容概要

　　《八十天环游地球》是世界科幻小说中的经典之作。
故事的主人公福格先生是一位英国绅士，他和朋友打赌，要在八十天内环游地球。
于是，他和仆人“路路通”从伦敦起程开始了环球旅行。
一路上，他们经历了重重困难，遭遇到种种意外——在印度解救被迫殉葬的美丽少妇，在大西洋上遭
遇狂风巨浪，在美国与印第安劫匪狭路相逢⋯⋯除此之外，他们还要对付侦探福克斯的无端骚扰。
他们一路横穿地中海、红海、印度洋、太平洋、大西洋，途经印度、新加坡、中国、日本、美国等地
，领略了世界各地的壮美风光。
他们最终战了各种艰难困苦，完成了八十天环游地球的壮举，福格先生同时还收获了美好的爱情。

　　该书一经出版，很快就成为当时最受关注和最畅销的科幻作品，至今已被泽成世界上几十种文字
，并多次被改编成电影和电视剧。
书中所展现的神奇故事伴随了一代又一代人的美丽童年、少年直至成年。
无论作为语言学习的课本，还是作为通俗的文学读本，本书对当代中国的青少年都将产生积极的影响
。
为了使读者能够了解英文故事概况，进而提高阅读速度和阅读水平，在每章的开始部分增加了中文导
读。
同时，为了读者更好地理解故事内容，书中加入了大量的插图。
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章节摘录

版权页：插图：It was, perhaps, rather early in the morning to get up a concert,  and the audience prematurely
aroused from their slumbers, might not possibly pay their entertainer with coin bearing the Mikado's features.
Passepartout therefore decided to wait several hours; and, as he was sauntering along, it occurred to him that he
would seem rather too well dressed for a wandering artist. The idea struck him to change his garments for clothes
more in harmony with his project;by which he might also get a little money to satisfy the immediate cravings of
hunger. The resolution taken, it remained to carry it out.It was only after a long search that Passepartout discovered
a native dealer in old clothes, to whom he applied for an exchange. The man liked the European costume, and ere
long Passepartout issued from his shop accoutred in an old Japanese coat, and a sort of one-sided turban, faded
with long use. A few small pieces of silver, moreover, jingled in his pocket. Good！
" thought he. "I will imagine I am at the Carnival ！
"His first care, after being thus "Japanesed," was to enter a tea-house of modest appearance, and, upon half a bird
and a little rice, to breakfast like a man for whom dinner was as yet a problem to be solved.
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